

Remisage des bancs	100.00	
Gravier pour sentiers : square Dominion, \$100 ; square Viger, \$100.	200.00	
Prolongement de la balustrade de la terrasse à la montagne	1,500.00	
Pierre de bordure et pose d'asphalte à la terrasse du poste d'observation	1,500.00	
Agrandir la plate-forme du petit kiosque de rafraichissement près du funiculaire	150.00	
Police montée :		
Achat de deux chevaux	\$500.00	
Sellerie	150.00	
Uniformes	75.00	
Entretien	100.00	
Salaire de deux hommes, 26 semaines à \$12 25	637.00	
		\$1,462.00
		<u>\$5,912.00</u>

Storing benches.	100.00	
Gravel for paths, Dominion Sq. \$100 ; Viger Sq. \$100.	200.00	
To extend balustrade at Mountain Terrace	1,500.00	
Chain stone and asphaltting terrace at "Look Out"	1,500.00	
To enlarge platform at small refreshment kiosk near the Incline railway	150.00	
Mounted Police :		
Purchase of two horses	\$500.00	
Saddlery	150.00	
Uniforms	75.00	
Horsekeep	100.00	
Salary 2 men, 26 weeks at \$12 25....	637.00	
		\$1,462.00
		<u>\$5,912.00</u>

DELIBERATIONS

COMMISSION DES MARCHES

Compte rendu de l'assemblée du 15 Mai

Sont présents : MM. les échevins Duquette, président, Bumbray, Turner, N. Lapointe et Labrecque.

1.—Soumises et lues les soumissions suivantes pour la location de certains étaux de boucher situés dans le marché Bonsecours, savoir :

"East End Dressed Meat Co. Ltd", offrant \$2.00 par semaine, pour chacun des étaux Nos. 26, 28, 30 et 32.

Arthur Demers, offrant \$2.00 par semaine pour chacun des étaux Nos. 3 et 5.

Résolu : D'accéder à ces deux demandes.

2.—Soumise et lue une lettre de M. A. Collins, locataire des étaux Nos. 31 et 33 du marché Bonsecours, rue Saint-Paul, demandant la permission de faire exécuter certains travaux de réparations dans ses étaux, à ses frais et dépens, et se rendant responsable de tout dommage.

Résolu : D'accorder cette permission et que le tout soit exécuté sous la surveillance du surintendant.

3.—Le surintendant fait rapport verbal que, conformément à la résolution adoptée à la dernière assemblée et l'autorisant à livrer, aux meilleures conditions possibles, l'étal de boucher No. 32 dans le marché Saint-Laurent, il a reçu les soumissions suivantes : Henry Cohen offrant \$5.00 par semaine, D.-O. Poitras, \$4.00, et Arthur Demers, \$4.25, et qu'il a en conséquence accordé au plus haut soumissionnaire, M. Cohen, à raison de \$5.00 par semaine, l'étal en question.

Résolu : D'approuver le surintendant.

4.—M. M.-A. Hutchins, avocat, se présente de nouveau devant la Commission au sujet du transport d'étaux entre M. Geo. Demers, boucher et locataire des étaux 30 et 31 du marché Saint-Laurent, et M. Pesner.

A ce sujet, MM. Hutchins & Faribault, avocats, produisent devant la Commission certains actes ou arrangements passés entre ledit M. Demers et MM. Pesner, Cohen et Uditzsky, stipulant que, en considération de certains paiements, ledit M. Demers a accordé à ces personnes le privilège d'occuper ses étaux, soit comme associés, soit comme locataires.

Attendu que ledit M. Demers a, sans l'autorisation de la Commission, pris un associé et a aussi permis à certaines personnes d'occuper ses étaux dans un but de spéculation et ce contrairement au règlement des marchés No. 296, Sec. 36.,

Il est unanimement

Résolu : De prier les avocats de la Ville de donner leur opinion,

MARKET COMMITTEE

Report of meeting held the 15th of May.

Present : Ald. Duquette, chairman, Bumbray, Turner, N. Lapointe, Labrecque.

1.—Submitted and read the following, tenders for the renting of butcher stalls situated in Bonsecours Market to wit :

East End Dressed Meat Co. Ltd., offering \$2.00 per week for each of stalls Nos. 26, 28, 30 and 32.

Arthur Demers offering \$2.00 per week for each of stalls Nos 3 and 5.

Resolved : To grant both requests.

2.—Submitted and read a letter from Mr. A. Collins, tenant of stalls Nos 31 and 33 Bonsecours Market, on St. Paul street, asking permission to have certain repairs made to his stalls, at his own expense, and holding himself responsible for all damages.

Resolved : That said permission be granted, and that the work be made under the supervision of the superintendent.

3.—The superintendent verbally reported that according to the resolution adopted at the last meeting, by which he was authorized to rent on the best possible conditions, stall No. 32 in St. Lawrence market, he had received the following tenders: Harry Cohen offering \$5.00 per week, D. O. Poitras \$4.00, and Arthur Demers \$4.25, and that he had accordingly leased the stall in question to the highest tenderer Mr. Cohen, at \$5.00 per week.

Resolved : That the superintendent's action be approved of.

4.—Mr. W. A. Hutchins, advocate, appeared before the Committee, anent the transfer of stalls made between Mr. Geo. Demers, butcher and tenant of stalls Nos. 30 and 31 of St. Lawrence market, and Mr. Pesner.

In this connection, Messrs Hutchins & Faribault, advocates, filed before the Committee certain deeds or agreements made between the said Mr. Demers and Messrs. Pesner, Cohen and Uditzsky, in which it was stipulated, that, in consideration of certain payments, the said Mr. Demers had granted the above parties the privilege of occupying his stalls, either as partners or as tenants.

Whereas the said Mr. Demers had, without any authority from this Committee, taken a partner, and had also allowed certain persons to occupy his stalls, for speculating purposes, and this, contrary to the market by-law No. 296, Sec. 36.,

It was unanimously

Resolved : That the City attorneys be asked to give their